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Председнички кандидат Вук Јеремић оценио је да су истраживања јавног мњења о
председничким резултатима нетачна, и питао кандидата владајуће коалиције
Александра Вучић чега се плаши када та истраживања говоре да он има више од 50
одсто подршке грађана, док је Јеремић по тим прогнозама тек четврти или пети.

  

  

"Мислим да та истраживања нису тачна, и да разлог због чега је сва оштрица и сви
ресурси режима усмерени на мене, управо то што разумеју ко им је на овим изборима
најозбиљнији противник", навео је Јеремић. 

  

Он је оценио да актуелна власт наставља са специјалним ратом и да више не бира
никаква средства.

  

"Полиција нам улази у просторије и пописује људе. Народна банка Србије је тражила од
свих пословних банака да им се доставе имена, адресе и матични бројеви грађана
Србије који су се усудили да направе донацију нашој кампањи", рекао је Јеремић.

  

Јеремић је додао и да се наставља до сада незабележена кампања у медијима, истичући
као пример саопштење Српске напредне странке, које је потписао потпредседник те
странке Миленко Јованов, у којем је наведено да "целокупним нарко тржиштем у Србији
управља његова супруга Наташа Јеремић". 
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(Бета)
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